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Actie:EEE overeat over de optie presentatie in DOC mbt invulling en totstandkoming

werkgroepen.
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Communicatie

Meer regie op de communicatie: het is belangrijk om de lijnen kort te maken, beter

met elkaar af te stemmen en kansen te pakken.

Daarnaast is het ook belangrijk om meer afstemming in communicatie met onze

partners in het veld te hebben en krijgen zodat we minder verrassingen hebben of

ongelukkig gebrachte boodschappen.

2. Update Testlandschap
a. Uitkomsten eerste werkgroepen

De werkgroepen worden gevuld door verschillende sneltest initiatieven die

tegelijkertijd op verschillende snelheden zich ontwikkelen. Doordat de werkgroepen
en stuurgroep naast elkaar maar tegelijkertijd werken, vindt kruisbestuiving plaats
en komen ontwikkelingen binnen de werkgroepen met elkaar in verbinding.

Kruisbestuiving vindt plaats op de gebieden OMT, uitrol, praktische zaken etc.

Vanuit andere ministeries komt de vraag: wie nemen zitting in deze werkgroepen?
Andere ministeries (bijv OCW, JenV) willen een eenduidige lijn waarin zij

meegenomen worden of niet zodat zij of hun mening kunnen inbrengen of zelf

dingen kunnen organiseren. Verwachting is dat volgende week een eenduidige lijn
hierin is.

Momenteel bestaan vier verschillende werkgroepen: lamp, antigentest, innovatieve

testen en private testen.

Actie: | IEEE overlegt over de optie presentatie in DOC mbt invulling en

totstandkoming werkgroepen.

Actie: 5.1.2e overlegt over hoe OMT hierin betrokken wordt. Wellicht een

briefing naar 5.1.2e ?

Verwachting uitkomst/advies stuurgroep
Vanochtend de eerste stuurgroep gehad, waarin onder andere de uitrol van grote
testlocaties werd besproken. Een positieve eerste stuurgroep waarbij alle partijen
aan tafel zaten.

Tijdens de stuurgroep werd onder andere het VNO-NCW initiatief besproken (dit
initiatief heeft de ambitie om op 1 november 1.000.000 snelsten af te kunnen

nemen). Dit is ambitieus en een uitdaging op verschillende viakken: infrastructuur

neerzetten, personeel opleiden, aansluiting CoronlT, privacy, kwaliteit,

informatievoorziening etc. De vraag is of 1 november realistisch is.

Belangrijk om GGDen en VNO-NCW op een lijn te krijgen en houden.
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In de communicatie naar de Kamer over de ‘samenwerking’ tussen VWS en VNO-

NCW is tot nu toe gezegd: we zijn in gesprek met VNO-NCW, en samenwerking
waarderen. De ambitie en tijdspad zijn nog niet benoemd, dit doen we wanneer we

weten wat wanneer haalbaar is.

Advies over OMT met prioriteringslijst, goed om dit als handvat mee te nemen voor

prioritering en verdeling sneltesten. Bijvoorbeeld sneltesten in verpleeghuizen.
Welke sneltesten kunnen we inzetten en willen we inzetten, op welke schaal en

wanneer: deze vraag ligt niet bij VNO-NCW maar bij VWS.

3. Update Test- en traceerbeleid

4.
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Terugblik persconferentie
Wat vonden we van de persconferentie? Best prima, BSO zat er een beetje in. Viel

op dat Rutte beantwoording van BCO deed, in lijn met wat wij in ons hoofd

hadden. De verdeling was niet evenwichtig.

Update over huidige BCO capaciteit: momenteel hebben GGDen capaciteit voor

1500 volledige BCOs per dag, nu overgestapt naar risicogestuurd BCO minimaal,
en daarmee kunnen ze nu 5000 BCO doen. Met de huidige besmettingsgraad is dat

niet toereikend.

Momenteel hebben we niet goed zicht op welk type BCO de verschillende GGDen

uitvoeren. GGDen schalen op en hopen halverwege december op 10.000 minimale

BCQ's te zitten. Door hoge besmettingsdruk drukt momenteel op de uitvoering van

een minimaal BCO. Bovendien wordt bij BCO ingezet op automatisering en

digitalisering.

Ondanks ontwikkelingen staat de BCO capaciteit ontzettend onder druk: niet

iedereen krijgt op alle plekken een BCO.

Terugblik op de voortgangsbrief

Voortgangsbrief is om 00:30 naar de Kamer verstuurd met een nieuw record: 71

pagina’s. Hiervan zijn 10 kantjes gevuld met testen en traceren waarvan 5 kantjes
met huidige informatie en stand van zaken en 5 kantjes met moties en

toezeggingen.

Debat: verwachtingen en verdeling koppen (wie zit waar)
Verwachting is dat het debat richt op onvoldoende BCO en sneltesten Maar,
misschien gaat het ook wel over binnen sporten in sportklassen (yoga wel met 30

personen binnen, bootcamp niet met 5 personen buiten?)

Horeca: bij ons belandt opeens. Kijken hoe we die terug kunnen duwen naar JenV.

Onhandig dat wij moeten uitzoeken. Tegelijkertijd: informatievoorziening, cijfers
levert RIVM aan ons.
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5. Update Testcapaciteit
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Overzicht scheppen hoogvolume labinitiatieven

We zijn bezig met een overzicht van wat er loopt op het gebied van testen, lab,

capaciteiten. Enerzijds lopen garantiestellingen af (waarvan we beoordelen of we

deze willen verlengen), anderzijds vinden verschuivingen plaats (Sanquin is bijv
bezig met een aanbesteding van een poelentest).

Aanvulling: de testcapaciteit bestaat uit twee onderdelen: (1) labcapaciteit en (2)
afnamecapaciteit. De labcapaciteit gaat over wat laboratoria kunnen verwerken.

Deze capaciteit is in aantallen snel omhoog gegaan: begin december kunnen we op
111.000 zitten. De afnamecapaciteit is hetgeen GGDen, ziekenhuizen en anderen

kunnen afnemen. De hoop is dat we begin december, als gevolg van XL-

teststraten, die kunnen brengen tot 100.000.

Bij opschalen is het belangrijk al rekening te houden met het scenario van

afschalen (kopen, huren, contracten etc).
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16 oktober schuift de laatste 15 minuten aan voor toelichting op

Coronadashboard;

b. Vraag voor REN in hoeverre vragen jullie informatie uit bij RIVM?

c.

GGD GHOR: cijfers over prioriteitsstraten worden niet geleverd terwijl de cijfers wel

geleverd zijn aan EXEC volgend overleg praten we verder over hoe we die

getallen wel krijgen en welke getallen we wekelijks vernieuwd willen ontvangen.

Naar aanleiding van het OMT-advies waarin 12 typen worden benoemd, is het

belangrijk snel helder te krijgen welke sneltest we bij welke categorie willen inzetten

en in welke hoeveelheid. Dan wordt ook duidelijker welk aandeel voor YNO-NCW

overblijft (en zij wellicht geen 1.000.000 sneltesten te hoeven gaan draaien).

Actie JIE schakelt met [EXESover vertaalmodel sneltesten irt OMT advies JERS
schakelt met JERAS

RIVM wil nieuwe cijfers vrijdag publiceren rondom draagvlak maatregelen. [JERE
heeft voor morgen een placeholder ingezet om toelichting hierop te leggen.
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